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Abstract (en)
[origin: ES8608086A1] The injection of liquid nitrogen into the probe (2) is regulated in an on-off manner so as to maintain the temperature of
the ground at the coldest point above a value within the range of between -140 DEG C. and -160 DEG C. so as to cause calefaction of the liquid
nitrogen. The liquid nitrogen is alternately injected into the central passage (9) and into the annular passage (11) of the probe, these passages being
thermally insulated from each other.

Abstract (fr)
L'injection d'azote liquide dans la sonde (2) est régulée en tout ou rien de façon à maintenir la temperature du sol au point le plus froid au-dessus
d'une valeur comprise dans la plage - 140°C, - 160°C, de façon à assurer la caléfaction de l'azote liquide. L'azote liquide est alternativement injecté
dans le passage central (9) et dans le passage annulaire (11) de la sonde, lesquels sont isoles thermiquement l'un de l'autre.
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